



Short introductory course in fashion design
From 25th February to 8th March

Price for 2 weeks

France Langue, Paris Victor Hugo **820 €**

France Langue-Institut Parisien, Paris Opéra **850 €**

(+ 80€ enrolment fee)

Short introductory course in fashion design

France Langue, in partnership with the international school of fashion creation and management Mod'Art, offers a complete introductory programme to careers in fashion and modelling that blends linguistic development with practical instruction.



French for fashion - France Langue

5 days, from 25th February to 1st March: general French (3h per day) + French for fashion (1.5h per day)

Improve your French skills, enrich your cultural knowledge and learn specific fashion, stylization and modelling vocabulary to facilitate communication in the world of fashion.

- General French lessons to **develop the four key language skills** (speaking, reading, listening and writing)
- **Specific French for fashion modules:** fashion history and trends - Paris, capital of fashion - textiles, materials, shapes and colours - clothes and accessories - techniques, stitches, tools
- **Teachers: French mother-tongue, qualified university graduates**
- **Small groups :**
 - **8 to 10 participants maximum** at France Langue-Institut parisien, Paris Opéra
 - **10 to 12 participants maximum** at France Langue, Paris Victor Hugo
- **Minimum B1 level in French**



Fashion initiation practical workshop - Mod'Art

5 days, from 4th to 8th March: creative and technical practice workshops

Assist in practical creation workshops, measure your personal skills in the various disciplines while getting support and orientation by professionals towards studies in styling, modelling and accessories.

- Lessons held by **fashion and luxury professionals, stylists and designers**
- **History of fashion** and an **approach to design**
- Practical group **workshops alongside French students: design, fashion figurines, materials** (fabrics, colours, patterns), **trends, fashion accessories**
- **A visit with a running commentary to an exhibition**
- An **artistic exercise** to complete in limited time to **test your skills**
- An **individual interview** and **study/career advice** at the end of the training



ACCOMMODATION AND ACTIVITIES

We can organize your accommodation: host families, residences, hotels, apart'hotels... Feel free to ask for a quote!

The school also offers a comprehensive activity programme that allows you to meet other people, discover Paris and make the most of your stay.

■ PARIS OPÉRA

■ PARIS VICTOR HUGO

■ NICE

■ BORDEAUX

■ BIARRITZ

France Langue - Institut Parisien, Paris Opéra - paris-opera@france-langue.fr - Tél. : +33 1 42 66 18 08 - Fax : + 33 1 42 66 14 56

France Langue, Paris Victor Hugo - paris-victorhugo@france-langue.fr - Tél. : +33 1 45 00 40 15

Private Institute of Higher Education - www.france-langue.com



Stage Orientation et Initiation du 25 février au 8 mars

Prix pour 2 semaines

France Langue, Paris Victor Hugo **820 €**

France Langue-Institut Parisien, Paris Opéra **850 €**

(+ 80€ droits d'inscription)

Stage d'orientation et d'initiation aux formations de création de mode

En partenariat avec Mod'Art, école internationale de formation en création et management de la mode, France Langue vous propose un parcours complet pour découvrir les métiers de la mode du stylisme et du modélisme, associant cours de renforcement linguistique et stage pratique.



Cours de français de la mode - France Langue

5 jours, du 25 février au 1^{er} mars : français général (3h par jour) + français de la mode (1h30 par jour)

Perfectionnez votre français, enrichissez vos connaissances culturelles et découvrez le vocabulaire spécifique de la mode, du stylisme, et du modélisme pour communiquer facilement dans le milieu de la mode.

- Des cours de français général pour **développer les 4 compétences linguistiques fondamentales** (expression et compréhension écrites et orales)
- Des **modules spécialisés sur le français de la mode** : histoire de la mode et tendances - Paris, capitale de la mode - tissus, matières, formes et couleurs - vêtements et accessoires - techniques, points de couture, instruments
- Des **enseignants diplômés de l'université** et de **langue maternelle française**
- De petits groupes de niveau homogène :
 - **8 à 10 participants maximum** à France Langue-Institut parisien, Paris Opéra
 - **10 à 12 participants maximum** à France Langue, Paris Victor Hugo
- **Niveau minimum B1** en français



Stage pratique d'orientation et d'initiation à la mode - Mod'Art

5 jours, du 4 au 8 mars : ateliers de formation, de création et de pratique technique

Suivez des ateliers pratiques de création, mesurez vos aptitudes personnelles dans les différentes disciplines et faites-vous accompagner par des professionnels vers les études du stylisme, du modélisme et des accessoires.

- Des **professeurs confirmés de l'enseignement artistique français**, des artistes et des praticiens de premier plan
- Une approche de la **création de mode** et de **l'histoire de la mode**
- Des **ateliers pratiques** en groupe avec des **étudiants français : stylisme, figurine de mode, « matières »** (textiles, couleurs-matières-motifs), **modélisme volume, « tendances », accessoires de mode**
- Une **visite commentée d'exposition**
- Un **exercice artistique imposé en temps limité** pour tester vos aptitudes
- Un **entretien individuel** en fin de stage et des **conseils d'orientation personnalisés**



HEBERGEMENTS ET ACTIVITES

Nous pouvons nous occuper de votre logement : familles, résidences, hôtels, appart'hôtels... N'hésitez pas à nous contacter ! L'école propose également un programme complet d'activités pour vous permettre de découvrir Paris et de profiter au maximum de votre séjour.

■ PARIS OPÉRA

■ PARIS VICTOR HUGO

■ NICE

■ BORDEAUX

■ BIARRITZ

France Langue - Institut Parisien, Paris Opéra - paris-opera@france-langue.fr - Tél. : +33 1 42 66 18 08 - Fax : + 33 1 42 66 14 56

France Langue, Paris Victor Hugo - paris-victorhugo@france-langue.fr - Tél. : +33 1 45 00 40 15

Etablissement privé d'enseignement supérieur – www.france-langue.fr